
 

Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Krásnovce, 

konaného dňa 20.3.2024 so začiatkom o 16.30 hod. 

 

Starosta obce Krásnovce v súlade s ustanovením §12 ods. 1 zákona SNR č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov zvolal zasadnutie Obecného 

zastupiteľstva v Krásnovciach, ktoré sa uskutočnilo v stredu 20.3.2024 so začiatkom o 16.30 

hod. v kancelárii starostu na OÚ, Krásnovce 131. 

Prítomní:   

Starosta obce:            Ing. Miloš Hujdič 
Poslanci:                    Ing. Marek Bodnár,  Marek Plutko,  MUDr. Oľga Smaržíková,  
                                   František  Varga,   Ing. Jozef Varga 
Kontrolórka obce:      Danka Saboslajová 
Zapisovateľka:           Bc. Zuzana Demková 

 

1. OTVORENIE OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA  

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce. V úvode privítal 

prítomných poslancov OZ a oboznámil ich s programom zasadnutia. Starosta skonštatoval 

o schopnosti uznášania, nakoľko prítomní poslanci sa zúčastnili v plnom počte. 

 

2. SCHVÁLENIE PROGRAMU ZASADNUTIA OZ 

Starosta oboznámil prítomných poslancov s pripraveným programom zasadnutia, ktoré 

obecné zastupiteľstvo schvaľuje podľa zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. 

Program:  

1. Otvorenie obecného zastupiteľstva 

2. Schválenie programu zasadnutia OZ 

3. Určenie zapisovateľa, určenie overovateľov zápisnice a určenie členov návrhovej a 



mandátovej komisie 

4.   Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

5.   Vybudovanie nových autobusových zastávok v obci 

6.   Vybudovanie kamerového systému v obci 

7.   Aktuálne informácie ohľadom pozemkov pre vybudovanie multifunkčného ihriska 

8.   Rôzne a diskusia 

9.   Záver 

 

Starosta  prečítal návrh na uznesenie č. 1/1/2024 o schválení programu zasadnutia OZ a dal o 

návrhu hlasovať. 

 

Návrh na uznesenie č. 1/1/2024 
 Obecné zastupiteľstvo obce Krásnovce v súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č. 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 
 
Schvaľuje: program zasadnutia OZ. 
 

3. URČENIE ZAPISOVATEĽA, OVEROVATEĽOV ZÁPISNICE A URČENIE 
ČLENOV NÁVRHOVEJ A MANDÁTOVEJ KOMISIE 

Starosta za zapisovateľku zápisnice určil Bc. Zuzanu Demkovú, za overovateľov 

zápisnice určil poslancov Jozefa Vargu, Ing. Mareka Bodnára a za členov návrhovej komisie 

navrhol Františka Vargu a MUDr. Oľgu Smaržíkovú. Starosta prečítal návrh na uznesenie 

a o predloženom návrhu dal hlasovať. 

Návrh na uznesenie č. 2/1/2024 
 Obecné zastupiteľstvo obce Krásnovce v súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č. 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 
 
Schvaľuje: Zapisovateľku Bc. Zuzanu Demkovú. za overovateľov zápisnice určil   
                    poslancov Ing. Jozefa Vargu a Ing. Mareka Bodnára a za členov návrhovej  
                    a mandátovej komisie Františka Vargu a MUDr. Oľgu Smaržíkovú. 

 

4. KONTROLA UZNESENÍ Z PREDCHÁDZAJÚCEHO  ZASADNUTIA OZ 

Starosta obce previedol kontrolu uznesení z posledného zasadnutia OZ, ktoré sa konalo 

dňa 29.12.2023. Skonštatoval, že uznesenia sa priebežne plnia. 

Návrh na uznesenie č. 3/1/2024 
 Obecné zastupiteľstvo obce Krásnovce v súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č. 



369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 
 
Berie na vedomie: Informácie o plnení uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 29.12.2023 

 

5. VYBUDOVANIE NOVÝCH AUTOBUSOVÝCH ZASTÁVOK V OBCI  

Starosta obce informoval prítomných poslancov o možnosti vybudovať 2ks nových 

autobusových zastávok v obci za pomoci dotácie MF SR. Autobusové zastávky predstavil na 

projektore a zopovedal na všetky otázky zo strany prítomných poslancov. 

Návrh na uznesenie č. 4/1/2024 
 Obecné zastupiteľstvo obce Krásnovce v súlade s § 11 ods. 4 písm. a)  zákona č. 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 
 

Schvaľuje: Vybudovanie 2ks nových autobusových zastávok v obci. 

 

 6. VYBUDOVANIE KAMEROVÉHO SYSTÉMU V OBCI  

  Ďalšou témou bolo vybudovanie kamerového systému v obci. Starosta informoval 

poslancov o dôvode prečo sú kamerové systémy v obci dôležité a že plánuje pripraviť projekt 

a počkať na vhodnú výzvu. 

 
Návrh na uznesenie č. 5/1/2024 
 Obecné zastupiteľstvo obce Krásnovce v súlade s § 11 ods. 4 písm. a)  zákona č. 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 
 
Schvaľuje: Vybudovanie kamerového systému v obci. 

 

7. AKTUÁLNE INFORMÁCIE OHĽADOM POZEMKOV PRE VYBUDOVANIE  
MULTIFUNKČNÉHO IHRISKA   

 

Starosta obce informoval prítomných poslancov o pokračovaní v odkúpení pozemkov 

momentálne v správe SPF na miestnom futbalovom ihrisku so zámerom vybudovania 

multifunkčného ihriska. Starosta dal pripraviť dve nové geometrické plány, znalecký posudok 

na dopyt zo strany SPF, kde bola stanovená cena 5,76 Euro/m2. Celkovo sa jedná o plochu cca 

10á. Ďalej starosta uviedol, že sa chystá osloviť ďalších podielníkov pozemkov na miestnom 

futbalovom ihrisku s cieľom odkúpenia podielov v prospech obce, teda so zámerom 

vysporiadať miestne futbalové ihrisko. Ďalej pán starosta poznamenal, že spúšťa proces 



verejného obstarávania na architekta multifunkčného ihriska v spolupráci s firmou Consulting 

so sídlom v Klokočove.  

Návrh na uznesenie č. 6/1/2024 
 Obecné zastupiteľstvo obce Krásnovce v súlade s § 11 ods. 4 písm. a)  zákona č. 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 
 

Schvaľuje: Zámer odkúpenia všetkých pozemkov v správe SPF na miestnom 

futbalovom ihrisku. 

 

8. RÔZNE A DISKUSIA 

 

Starosta informoval prítomných poslancov o výjazdovom zasadnutí vlády, ktoré sa 

konalo 28.2.2024 v Michalovciach, konkrétne na I. ZŠ, ktorého sa osobne zúčastnil. Ďalej 

poznamenal, že naša obec v súvislosti s týmto zasadnutím obdrží finančnú dotáciu vo výške 

15 000 Euro a predstavil víziu na čo by chcel použiť spomínané financie z MF SR. Prvým 

zámerom bolo vybudovanie 2ks nových moderných autobusových zastávok, pričom v jednom 

prípade by sa menila stará drevená zastávka na konci našej obce, ktorá je už v nevyhovujúcom 

stave a v druhom prípade umiestnenie novej zastávky pri zvonici. Ďalším nápadom bola 

výmena gamatiek za nové ústredné kúrenie s kondenzačným kotlom na Obecnom úrade, pričom 

o návrhu dal starosta hlasovať. 

 

Návrh na uznesenie č.7/1/2024 
 Obecné zastupiteľstvo obce Krásnovce v súlade s § 11 ods. 4 písm. a)  zákona č. 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 
 

Schvaľuje: Zámer vybudovania ústredného kúrenia na Obecnom úrade. 

 

Následne starosta informoval o potreba vybudovať osvetlenie na spojnici ulíc Barová a 

Obchodná. Spomenul, že väčšiu časť materiáli už máme k dispozícii za pomoci Nadácie EPH 

a takisto, že minulého roku keď prebiehala stavba nového transformátora, tak obec zakúpila 

nové vedenie, ktoré sa uložilo do výkopu pri už spomínej stavbe nového transformátora. 

Starosta dal o návrhu hlasovať. 

 

Návrh na uznesenie č. 8/1/2024 



 Obecné zastupiteľstvo obce Krásnovce v súlade s § 11 ods. 4 písm. a)  zákona č. 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 
 

Schvaľuje: Zámer vybudovania verejného osvetlenia na spojnici ulíc Barová a 

Obchodná. 

 

Ďalej starosta informoval o nápade rozšíriť prístrešok na miestnom futbalovom ihrisku 

s cieľom zvýšiť kapacitu miest na sedenie či už pri Obecných slávnostiach, alebo pri 

futbalových zápasoch, tak aby sa naši obyvatelia jako aj návštevníci obce cítili komfortne a 

hlavne mali si kde posedieť, zrelaxovať a zabaviť při už spomínaných udalostiach. Starosta dal 

o návrhu hlasovať. 

 

Návrh na uznesenie č. 9/1/2024 
 Obecné zastupiteľstvo obce Krásnovce v súlade s § 11 ods. 4 písm. a)  zákona č. 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 
 

Schvaľuje: Zámer rozšírenia prístrešku na miestnom futbalovom ihrisku. 

 

Následne starosta predostrel posledný návrh na využitie spomínanej dotácie a tou bolo 

zakúpenie externého defibrilátora, ktorý máme ako obec nad 500 obyvateľov zabezpečiť do 

konca tohoto roka a o návrhu dal hlasovať. 

 

Návrh na uznesenie č. 10/1/2024 
 Obecné zastupiteľstvo obce Krásnovce v súlade s § 11 ods. 4 písm. a)  zákona č. 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 
 

Schvaľuje: Zámer zakúpenia externého defibrilátora. 

 

Ďalej starosta informoval poslancov o zámere vybudovania Klubu dôchodcov a 

mladých, spomenul, že po jeho predchodcovi tu zostala projektová dokumentácia, ktorú im 

bližšie predstavil, spomenul, že spomínaný objekt je v havarijnom stave, nakoľko sa strecha už 

rozpadá a zateká do interiéru. O návrhu dal hlasovať. 

 

Návrh na uznesenie č. 11/1/2024 
 Obecné zastupiteľstvo obce Krásnovce v súlade s § 11 ods. 4 písm. a)  zákona č. 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 



 

Schvaľuje: Zámer vybudovania klubu dôchodcov a mladých. 

 

Následne starosta informoval o žiadosti pána Babina, ktorý plánuje rozdeliť svoj 

pozemok na 5 parciel a ukázal prítomným poslancom zámer na projektore. Neskôr po krátkej 

debate dal o návrhu hlasovať. 

 

Návrh na uznesenie č. 12/1/2024 
 Obecné zastupiteľstvo obce Krásnovce v súlade s § 11 ods. 4 písm. a)  zákona č. 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 
 

Schvaľuje: Zámer vybudovania novej ulice podľa priloženej dokumentácie p. Mareka 

Babina. 

 

Ďalším bodom bola možná výmenu obecných pozemkou s p. Drahušou Pastirikovou, 

ktorú inicioval starosta. Pani Pastiriková vlastní pozemok s obecnou cestou na prístupe 

k miestnemu cintorínu. Starosta je v rokovaní so spomínanou pani a o výsledku bude priebežne 

informovať na ďalšom zasadnutí. 

Následne starosta informoval o záujme odkúpenia obecného pozemku p.č. 1620 o 

výmere 507 m2 v k.ú. Šamudovce p. Ferkom zo Šamudoviec, ktorý deklaruje, že o tento 

pozemok sa dlhodobo stará a udržuje ho. Starosta skonštatoval, že sa spojí s našim právnikom 

a zistí ako postupovať ďalej v tomto prípade. 

Ďalšou témou bol projekt Spoločná cestička pre peších a cyklistov, kde starosta 

informoval, že máme právoplatné stavebné povolenie a čakáme na vhodnú výzvu. Starosta 

odprezentoval prítomným poslancom na projektore projekt cestičky a zodpovedal otázky zo 

strany poslancov. 

Starosta pokračoval s ďalším projektom, ktorým je vybudovanie novej MŠ v našej obci. 

Priblížil poslancom momentálnu situáciu a to konkrétne, že o tento projekt sa už stará externá  

projektová manažérka p. Lenka Hujdičová z Gelnice, ktorá pripravuje podklady pre žiadosť na 

MŠVaV. Takisto informoval poslancov o pripravenej technickej správe p. Ing. arch. Jozefom 

Hudákom, ktorý bude súčasťou podávanej žiadosti, následne starosta informoval o príprave 

verejného obstarávania, ktorú pre nás vykonáva JUDr. Lapinová z Bratislavy. Takisto starosta 

informoval, že dňa 22.2.2024 sa konalo územné konanie za prítomnosti starostu, architekta 

Jozefa Hudáka, susedov Kandráčových a susedov Ščúrových.  

Starosta ďalej informoval o porade UMR, na ktorej sa osobne zúčastnil a informoval 



prítomných poslancov o alokovanej čiastke 137 000 Euro pre našu obec, ale zároveň poukázal 

na skutočnosť, že verejné obstarávanie je možné realizovať iba nad hodnotu 200 000 Euro, t.z., 

že sa pravdepodobne s niekým z UMR spojíme v závislosti od predkladaných projektov. 

Starosta skonštatoval, že momentálne návod ako postupovať s projektami v rámci UMR je 

v štádiu riešenia medzi UMR a ministerstvom, teda ak bude mať aktuálnejšie informácie na 

budúcom zastupiteľstve, tak bude o tejto skutočnosti informovať poslancov. 

 

7. ZÁVER 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu o 19:34 sa starosta poďakoval poslancom za 

účasť a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 

 

Zapisovateľka:          Bc. Zuzana Demková             ................................. 

Overovatelia:            Ing. Marek Bodnár                  ................................. 

                                  Ing. Jozef Varga                      ................................. 

 

 

 

 

         ....................................................... 

                                                                                                                 starosta obce  

                                                                                                             Ing. Miloš Hujdič 

 

V Krásnovciach, dňa 20.3.2024     

 

 


